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' PETICE ZA OCHRANU A REVITALIZACI PARKU KAVALíRKA

v PRAZE 5, KoŠíŘíCH
.l1r..I.rp.c:.:!új·
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primátor ministr pro místní rozvoj ČR
Odbor "Kancelář primátora" Starornéstske námésti 6
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Vážení,
opět se rozhoduje o osudu parku KavaTirka, ze kterého dnes zbýva již jen iiievaslované

torzo. Ve středni, dosud nedotčené části této lokality, se chystá na pozemcích sloužících
jako městská zeleň nová přístavba bytového domu. Úřad městské částí Praha 5 oznámil
zahájení územního řízení o umístění stavby "PŘISTAVBA č.p. 119 - Rezidence Kavalírka"
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Posouzení tohoto projektu se chystá ve chvíli, kdy jsou obě krajní křídla parku nenávratně

zničena developerskými aktívítami firem Real Development a Central Group. Pfitom předchozí
vedení radnice Prahy 5jednoznačně garantovalo, že střední část parku zůstane nedotčena.

lViže podepsaní žádají, aby voleni" zastup ci dostáli sUnu radnice NiěSlskě čési!
Praha 5 z roku 2006 a neprodleně zaslali na Magistrát hlavního města Prahy své požadavky
na nezastavítelnost tohoto území do nového územního plánu Prahy.

Dnešní stav parku a přilehlého okolí je neutěšený. Lokalita trpí neustálým stavebním terorem.
phiehia uiice je plnil splny a odpadků, park, kterým cncot děti do kOŠlřskěho gymnazia, a ptbWěn-
lá proluka v prostorách bývalé sodovkárny jsou mfsta, kde se scházejí narkomani ze širokého
okolí. Soukromí majitelé pozemků, na nichž je situována veřejná zeleň, se o tyto plochy nestarají.
Obyvatelé lokality již přišli o podstatnou část parku Kavalírka - a nyní žijí opět v nejistotě, že se
bude stavět dal.

Žádáme proto tedy , aby vedení radnice neprodleně podniklo všechny kroky
k získání pozemků parku Kavalírka do vlastníctví Prahy.

Podle našeho názoru je jedinou koncepční ochranou parku výkup pozemku vefejné zeleně - ve
vefejném zájmu - do vtestnictvi Městské ctJstl Praha 5, respektive ntevnino města Prahy a
následná revitalizace parku a jeho okolí. Jedině tak lze realizovat úpravy, které budou veřejnosti
prospěšné, a splnit tak sliby radnice. Takový úmysl plně naplňuje smysl samosprávy, která by měla
investovat do veřejného zájmu a měla by jej chránit. Jsme připraveni tomuto v maximální míře
napomoci!

Požadujeme rozhodně, aby zvolené vedení městské části i hlavního města v samo-
statné působnosti zastupovalo práva a oprávněné zájmy občanů, jak je jeho povinností
podle zákona, a důsledně využilo jako představitel městské části i města - účastník
územního řízení - veškeré procesní nástroje k obraně před jakymkollv novym stavebnlm
záměrem v území. V Košířích dne 6.42011

www.oskavalirka.cz
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